Template viewlet content

· Templates provide a way of organizing documentation in the Study Description section of Nesstar Publisher.
· There are two default templates, but templates can also be imported into the program as well.
· In this tutorial, you will learn how to import a Template into Nesstar Publisher.
· To begin, click on File ...
· ... and New.
· We now have a blank project open.
· Click on the Study Description tab.
· Notice the blank fields. This is the default template.
· To import a new Template click on the T icon.
· Notice there are two default templates.
· Click Import to import a new template.
· Find and click on the template you wish to import.
· Click Open to continue.
· The template we imported has now been added to the list of available templates.
· Make sure the template is selected, and then click Use to use it.
· Here is the new template.
· Notice that there are more field now present compared to the last template.
· The End. 

· This concludes the tutorial on importing templates to Nesstar Publisher.

Modèle
· Les  modèles procurent une façon d’organiser la document dans la section « Study Description » de Nesstar Publisher.

· Il y a deux modèles par défaut, mais d’autres modèles peuvent également être importés dans le logiciel.

· Dans ce tutoriel, vous apprendrez comment importer un modèle dans Nesstar Publisher.

· Pour commencer, cliquez sur « File »…

· … et « New ».

· Nous avons maintenant un projet vide ouvert.

· Cliquez sur l’onglet « Study Description ».

· Vous remarquerez que les champs sont vides. Ceci est le modèle par défaut.

· Pour importer un nouveau modèle, cliquez sur l’icône T.

· Vous remarquerez qu’il y a deux modèles par défaut.

· Cliquez sur « Import » pour importer un nouveau modèle.

· Trouvez et cliquez sur le modèle que vous désirez importer.

· Cliquez « Open » pour continuer.

· Le modèle importé s’ajoute maintenant à la liste des modèles disponibles.

· Assurez-vous que le modèle est sélectionné et cliquez sur « Use » pour l’utiliser.

· Voici le nouveau modèle.

· Vous remarquerez qu’il y a maintenant plus de champs présents qu’auparavant.

· Terminé.

· Ceci conclut le tutoriel expliquant comment importer des modèles dans Nesstar Publisher.
